

Version list FS-ST8 transmitter software/FS-ST8 软件版本更新记录

Software version 软件版本	1.0.26	Date 日期	04/2022
--------------------------	--------	------------	---------

- ▶ **新增功能：**
 - 控件设置新增油门 [回中] 和 [不回中] 选项。
配合用户 DIY 修改油门类型，同时关联到 [开机自检] 功能。
 - 开机自检
当油门模式选择 [回中]，开机自检时，不检测油门位置报警。
 - GPS 设置新增“定位”或“未定位”提示。
提示“定位”时，显示传感器实时值；提示“未定位”时，传感器数值则显示为 0。
- ▶ **修改功能：**
 - 优化滚轮操作逻辑
对于菜单所有数值设置，定义滚轮操作不循环，即调到极限数值后，数值不再继续增大或减小。
 - 优化 LED 灯呼吸灯效
灯效从暗变亮过程由快改慢，亮灭变化更柔和。
 - 优化蜂鸣器声音
传感器报警调整为 5S 循环一次，同时调整报警声音。
 - 优化开、关机界面
 - 修复了已知 Bug 问题。
- ▶ **特殊变化：**
 - 无

注意事项

- 从固件版本 1.0.0.22 直接升级到固件版本 1.0.26 后，模型数据完全继承。
- 从固件版本 1.0.0.22 导出的“模型文件”不可用。

-
- ▶ **New functions:**
 - Add the THRO function including SELF-CENTER and NON SELF-CENTER options in SWITCH SETTINGS menu.
To facilitate user DIY, we modified throttle type to associate with the Power-on Self-Test function.
 - Power-on self-test
When THRO is selected as SELF-CENTER, the throttle position alarm will not be detected during the power-on self-test.
 - For GPS settings, add the prompts "3D FIX" or "NO FIX".
When "3D FIX" is prompted, the real-time sensor value is displayed.
When "NO FIX" is prompted, the sensor value is displayed as 0.

FLYSKY

Version list FS-ST8 transmitter software/FS-ST8 软件版本更新记录

Software version 软件版本	1.0.26	Date 日期	04/2022
--------------------------	--------	------------	---------

- **Modified functions:**
- Optimize the scroll wheel operation logics.
For all value settings in the menu, define the scroll wheel operation as Not cycle. The value will not continue to increase or decrease after it is adjusted to the limit value.
 - Optimize the LED gradual light effect.
Change the light effect from dark to bright and from fast to slow to make the LED On/Off change more softly.
 - Optimize the buzzer sound.
The sensor alarm is adjusted to once 5S, the alarm sound is also adjusted.
 - Optimize the interfaces of power-on and power-off.
 - Fixed known bugs.

- **Special changes :**
- None

Note

- After the upgrade from firmware version 1.0.0.22 directly to firmware version 1.0.26, model data is fully inherited.
- The "model file" exported from firmware version 1.0.0.22 is not available.